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- RADY PotsKlEGo l(ĽuBU wvścloiw KoNNYCH
z dnla 10 sleľpnia 2023 roku

Zdalne posiedzenie Rady (popľzez platfoľmę Zoom) zostaĺo otwaľte o g' 12 pľzez Przewodłiczącego Rady PKWK - B, Pu|towca, który
stwierdził, że przy obecnoścl 6 czlonków Rady zgromadzenie jest zdolne do podejmowanla uchwał,

Posledzenie odbywa slę za pomocą komunikatora, co jest dopuszczalne i zgodne z Regulaminem,

t, Pľoponowdny porzqdekobrad

1. PľzyJęcie porządku obrad

2. Przyjęcie protokołu z XVll posiedzenĺa Rady

3. RozpatľZenle odwołanía które wplynęlo do Rady PKWI( w zakresie ponownego rozpatľzenia kandydatury na sędziego wyścĺgowego

4. Dyskusja na temat programu wyścigowego na prryszły sezon

5. Sprawy różne

t' PĺzyJęcIe porzqdku obrdď,

ucHWAŁA NR 71
Badv Polskĺego l(lubu Wyśclgów Konnych

z dnla 10 slorpnla 2023 ľoku

Rada Poĺsklego Klulru Wyśclgów Konnych postanaWla pľzyJąć pľoponowany porządek obľad

Za pľzyjęciem uchwały głosowało 5 (sześć} osób,
Za odľzucehlem uchwaÍy głosowało 0 {zeľo) osób,
od oddania glosu wstrzymało się 0 (zero)osób'
Uchwaŕa zostata przyjęta jednomyślnie.

Poľządek obrad przedstawlony członkom Rady PKWK stänowi zalącznil< do ninieJszego protokołu.

2. Przytęcle protokoIu z XVII posledzenla Rady,

Wobec braku uwag podJęto następującą uchwalę:

UCHWAĺA NR 72
Rady Po|sklego Klubu lÄĺyścigów Konnych

z dnla 10 sieľpnla 2023 roku

Rada Polskiego Klubu Wyścigów Konnych postanawla przyjąć protokół z XVĺl posiedzenĺa Rady

Za pľzyjęciem uchwały głosowało 6 {sześć) osób,
Za odrzucenlem uchwały głosowato 0 {zero) osób,
od oddanla głosu wstrzymalo się 0 {zeľo)osoba,
Uchwała została przyjęta jednomyślnĺe.

3, Rozpłtrzenle odwołania które wplynęło do Rady PI(WK w zakresle ponawnego rozpatrzenla kandydatuľy na sędzÍego
wyścÍgowega

W zwĺązku z formułą posĺedzenia Rady Pl(Wl( któľe odbywa się w trybĺe zdalnym, Rada PKWK podeJmuje Uchwałę o oc{taJnleniu
głosowania ijego pľzepľowadzeniu w tryble jawnym

ucHWAŁA NR 73
Rady Polskíego t(lubu Wyśclgów l(onnych

z dnla 10 sleľpnla 2023 ľoku

Za przyjęciem uchwały glosowało 6 (sześć) osób,
Za odrzuceniem uchwały głosowało 0 {zero) osób,
Od oddanla głosu wstrzynlało się 0 (zero) osób.
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Uchwała została przyJqta jednomyślnie,

Przewodn}czący Bagdan Pulĺowiec przedstawlł syĺwetkę kandydata któľy złożył ponownie swoją kandydatuľę na sędzlego wyścigowego,

l<orzvstajac z ĺĺożllwoścl odwołania się od popľzedniej, negatywneg decyzjl Rady PI(WK.

UCHWAŁA nľ 75
Rady Polskĺego l(ĺubu Wyścigów t(onnych

z dnla 10 slerpnia 2023 roku

W wyniku gĺosowania wniosku Ô ponowne rozpatrzenle kandydatuÍy na sędziego wyśclgowego na sezon 2023 podczas XVlll
posiedzenĺa Rady PKWl( w drliu 10 sĺeľpnĺa 7023 r., kandydatura nie otrzymała Wymaganej wĺększoścĺ głosów na pelnienle funkcji

sędziego na sezon 2023 została przegłosowana przez Radę negatywnie.

4' Dyskuslq nd te,trot pÍogfttmu wyścÍgawego nd przyszły sezon

Pan Prezes Bogdan Pukowlec wsl<azał na konieczność rozpoczęcla ľozmów w zakresie planu wyścigowego na sezon 2024 oíaz następne, l

wpľowadzaJąc punkt do porządku obľad na pľośbę Pľezesa PKWI( Pana l(rzysztofa l(ieľzka, chcialby popľoslć członków Rady o opinię i

ewentualny harmonogram działań Rady w tym zakĺesle. Przewodnĺczący poprosił aby Człokowie Bady zbleľali swoje uwagi na bieżąco,

aby na przełomie września i paźdzlern|ka można było otwoľzyć dyskusję na temat ksztattu planu' Ambicją oľganlzatora warszawsklego

Jest uzgodnlenie i wdrpżenle planu pľzyszłośclowego, ale również odpowĺadającego na zmianiaJące slę warunĺ<l np. w hodowll konĺ.

Zapewne nĺe uda się zbudować maľeriału który będzie w 100% odpowiadał l<ażdemu, należy jednak spowodowac aby każdy z

z.ainteľesowanych mógł się wypowieclzieć odpowiednlo wcześnie'

Pan ]erřy Ęngel (Tuľf Cĺub) podkreśllł, że TC co roi<u wysyła swoje wnlosl<i do oľganłzatoľa, i nle maJą pewności co się z nlml dzleje daĺej.

Propozycją Pana Engela jest, aby zoľganizować spotkanie w lĺtóĺym uczestnĺczyllby organizatoľzY, treneĺzY oľaz właściciele konl' Podczas

spotkania można byłoby poddać dysl<usJĺ uwagi iwnioski zglaszane przez każdą z grup-

Tľeneľ MacieJ l(acprzyk podkreśll l<oniecznośc zorganĺzowania okrągłego stołu czego ef'ektem powlnien być wspólny pomysł na plan

wyśclgowy dla wszystklch toĺów. Naĺeży zadać pytanie Jakle konie w Polsce chcemy mĺeć, iJak plan gonĺtw może wpływać oraz wspieľać

te konie. Nle ma obecnie w Polsklch wyścĺgach koncepcji planu któľy odpowiadałby na potrzeby hodowców, właścĺcĺeli oľaz samych

koni. Jeżeli nle podejmlemy teľaz jakichkolwiek decyzjĺ w zakresie zmia'ny planu i dostosowania go do obecnej sytuacji oľaz pľognozy lat

przyszłych, to nie ma jakichkolwlek szans na rozwó; hodowli oraz napływ nowych właśclcleli'

Pan Jezy Engeĺ zadał pvtanie czy na pewno Zarząd Totalizatora zdaje sobie spľawę z tego, że hodowla polskich koni całl<owlecle umieľa, i

za chwĺlę nle będzie koni do ściganła sĺę, Pĺywatnl hodowcy nie są w stanle utľzylTać swoich hodowll na tym samym pozlomle co kĺlka lat

wcześniej, podejmują róznież decyzje o przeniesieniu hodowli do Fľancji i Niemiec, ĺicząc na dopłaty związane z miejscem wyhodowania

koni.
Ubyło 25% wła.śclcieli, jest 10% mniej koni nlż w roku poprzednirn. Przy taklej ĺlości koni nie uda się obsadzić gonitw na oczekiwanym

poziomĺe, Za kilka lat, wyśclgĺ upadnął w zwĺązku z bľal<ĺem koni tlo ścigania się. Naĺeży pľzekazywać do Minĺstľa Rolnictwa jasny

komuni|<at, że brak wsparcia hodowli konl pełnej krwl angleĺskiej przez Państwo, spowoduje jeJ petny upadek. Rada PKWĺ( musl WYstąplć

do decydentów w Mĺnisteľstwle Roĺnlctwa z apelem o baľdzo złej sytuacji ĺrodowlĺ koni pełnej krwi w Polsce. Pula nagľód musi wzľosnąć

o L7aYo - to Jedyny ľatunek dĺa uratowanĺa polskiej hodowll oraz pľzyszłoścĺ wyśclgów konnych w Polsce'

Pan Pľzewodniczący Bogdan Pul<owiec zagwarantował, ŻeZałząd TS zdaje sobie sprawe z obecnej sytuacJl. Nie mają Jednak kompetencjl

6lo ingerowanĺa w proces hodowĺany. Zapľoponował zorganizowanie spotkania podczas któľego wszystkie zainteresowane stľony będą

mogly się wypowiedzieć, oraz WYpracować wspóĺne stanowisko w zakľesle przygotowania planu, sytuacji hodowlanej oľaz właścicĺelskiej

w Polsce, Termĺn spotkania zostanie ustalony po Wlelkiej WaľszawskleJ.
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5,íprawy różne



1' Wskazanle kandydata z ľamienla Polsltĺ do skladu Execut|ve Council IFAHR - prośba Prezesa Kľzysztofa Kieĺzka o rekomendację

Członków Rady kto powinien zostać zgłoszony z ranlienia Połski.

z uwagi na to, że jak do tej pory Polskę ľeprezentował Prezes PKWK, Czlonkowie Rady ľekomendują aby taka sytuacja pozostala bez

zmian.

2. Wniosek Pana Jeľzego Engela o znles|enle oplat za zapls {częścl zmlenne|) w gonltwach gľupowych - jest to oflcJalny wniosek który

nĺlleży skierować do Załządu Totalizatora Sportowego' Jego wprowadzenle może spowodować zwlększenie ĺlości zapisywanych koni,

Przy rosnących kosztach, i małych szansach na zwiększenie pulĺ nagród, dĺa wlaścicieli będzĺe to baľdzo dtĺże ułatwienie i odciążenie'

Pan Pľzewodniczący Bogdan Pukowiec potwierdzil wolę zgloszenĺa wniosku do Prezesa Zarządu Totalizatora Sportowego.

3. Aukcja konl na Służewcu - potwierdzenie zorganizowalria przez PKWK - trwa proces przygotowania niezbędnych założeń

organĺzacyJnych, szczególy bqdą znane w okolicach Wielkiej Waľszawskiej.

Wobec bľaku dodatkowych wniosków Przewodniczący zakończyl XVlll posiedzenie Rady PKWK.

Na tym protokół zakończono.
Protokól sporządzono na zlecenie Pľzewodniczącego Rady Polskiego Klubu Wyścigów Konnych, na podstawie nagrania z przebiegtĺ

posiedzenia

Pod p isa ny certyfi kate m

wystawionym dla Agnieszka
U rszula Kacprzyk (Certyfi kat

fr,rr1 t -PrzewodniczqcyRady1, Bogdan Pukowiec

2. Michat Romanowski

3. lerzy Sawka

Lista obecnvch na posiedzeniu:

1'. Engel Wladysław Jerzy

2, GrzybowskiKamil
3. Kacpľzyk Maciej
4. Koczurowska-Wawľzkiewicz Kaja

5. Pukowiec Bogdan

6. Sawka jerzy

kwal ifi kowany). |&ĺlvcľugłayv*

w dniu : 2023-10-23 13.48:41
+0200
PKWK- Z- ca Przewodniczqcego

-fuą furMJźą Przewodnłczqcego Rady PKWK


